
Torsdags Bridge 
Referat af bestyrelsesmøde d. 7/3-13.  
 
Dagsorden 
1.Velkomst: Formanden bød velkommen. 
2.Menu efter generalforsamlingen: Besluttet smørrebrød 
efter eget valg. 
3.Gennemgang af dagsorden til generalforsamlingen:  
a.Valg af dirigent: Jens taler med Sonja Rasmussen herom. 
b.Formandens beretning: Jens laver oplæg. 
c.Regnskab og budget: Lars Ove’s oplæg accepteret, dog 
ændres ”Sponsores” under udgifter til ”Bridgemate”. 
d.Kontingent: Foreslåes uforandret til 250 kr. på årsbasis + 
260 kr. til kaffe + kontingent til bridgeforbundet. Opkræves 
fremtidig med betaling 1 gang årligt. 
e.Forslag om mesterpoints: Forslag herom fremlægges med 
oplysning om, at udgiften hertil vil kunne afholdes indenfor 
medlemskontingentet. 
f. Valg, bestyrelse, suppleant samt revisor: Jens er villig til 
genvalg som formand. Ina ønsker ikke genvalg, Jytte 
Hangaard foreslås valgt. Suppleanterne Erik Madsen og 
Anne Jacobsen foreslås genvalgt. Valg af revisor og 
revisorsuppleant: Kurt Løkke Sørensen og Else Petersen 
foreslås genvalgt. 
4.Opfølgning på materiel (BM, pc, kort og meldekort): Nogle 
kort trænger til udskiftning. Venter til næste sæson. Har ca. 
100 nye sæt kort på lager. 
5.Eventuelt: Jyderup Bridgeklub har forespurgt, om de 
kunne låne 5 bridgemate 1 gang til en speciel turnering. Ikke 
mere aktuelt, da de kan låne disse fra Svinninge. 
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